
 
 
 

PROCES VERBAL 
Încheiat astăzi, 30.03.2021, orele 15:00 

 
 
 Azi, data de mai sus, a avut loc ședință ordinară a Consiliului Local Cătina, 
la Centrul de zi Cătina, convocată prin Dispoziția Primarului nr.62 din 24.03.2021, 
la care a participat un număr de 11 consilieri locali si dl. Gîndac Ion -delegat 
sătesc pentru satul Slobozia. 

Doamna secretară declară deschise lucrările ședinței fiind prezenți 11 
consilieri si supune la vot procesul verbal al ședinței anterioare. 

Dl. Radu Gheorghe: vreau să citesc si eu procesul verbal.  
D-na secretar general: se poate studia la mine înaintea ședintelor de 

consiliu, conform art.138, alin. (15) :“La începutul fiecărei şedinţe, secretarul 
general al unităţii/subdiviziunii administrativ-teritoriale supune spre aprobare 
procesul-verbal al şedinţei anterioare. Consilierii locali şi primarul au dreptul ca, 
în cadrul şedinţei curente a consiliului local, să conteste conţinutul procesului-
verbal şi să ceară menţionarea exactă a opiniilor exprimate în şedinţa 
anterioară.” 

Dl. primar: cand poate veni sa studieze procesul verbal,cand este gata d-
na secretara?  

D-na secretar general: cu două zile cel puțin . 
Dl Radu Gheorghe: materialele de ședință sunt gata cu 5 zile înainte. 
D-na secretar general: da se poate studia cu 5 zile înainte dar la sedințele 

ordinare . 
 D-na secretar general supune din nou procesul verbal al sedinţei 

anterioare care se aprobă cu 11 voturi  “pentru”. 
 Domnul primar prezintă ordinea de zi: 
            1.Proiect de hotărâre privind neasumarea responsabilității organizării și 
derulării procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru 
achiziția produselor și a contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor 
pentru delurarea măsurilor educative aferente programului pentru anii școlari 
2021-2022 și 2022-2023, la nivelul comunei Cătina, județul Buzău - inițiator 
Primar  Alexandru-Constantin Fulgeanu.  
 2. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru o 
perioadă de trei luni, începând cu luna aprilie 2021 - inițiator primar  Alexandru-
Constantin Fulgeanu 
 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Actului Constitutiv și 
Statutului Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Eco Buzău 2009” la care 
comuna Cătina este membru asociat - inițiator primar  Alexandru-Constantin 
Fulgeanu. 
        4.Proiect de hotărâre privind aprobarea amplasamentului   stațiilor publice 
pentru traseele care tranzitează unitatea administrativ-teritorială Cătina și a 
documentației necesare pentru obținerea avizelor de   amplasare a  stațiilor 
publice pe drumurile județene - inițiator primar  Alexandru-Constantin Fulgeanu 
        5.Raportul Primarului privind starea eonomică , socială și de mediu a 
comunei Cătina în anul 2020 – prezintă  primar  Alexandru-Constantin Fulgeanu 
        6.Raport privind activitatea de soluționare a petițiilor în anul 2020 - 
prezintă  primar  Alexandru-Constantin Fulgeanu 



 7.Raport privind activitatea asistenților personali în anul 2020- prezintă  
primar  Alexandru-Constantin Fulgeanu 
 8.Diverse. 
 Dl. Primar supune la vot ordinea de zi impreuna cu propunerea facuta care 
se aprobă cu 11 voturi pentru. 
 
  

1. Proiect de hotărâre privind neasumarea responsabilității 
organizării și derulării procedurilor de atribuire a 
contractelor/acordurilor-cadru pentru achiziția produselor și a 
contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru 
delurarea măsurilor educative aferente programului pentru anii școlari 
2021-2022 și 2022-2023, la nivelul comunei Cătina, județul Buzău 
 Dl. Primar: dă citire referatului de aprobare  
 Dl. Radu:  este un lucru înțelept, este bine venit pentru bugetul local  
 Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihaila Petre, Maracineanu Ion , Pasaroiu Ilie: aviz favorabil . 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuții supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 

 
2. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință 

pentru o perioadă de trei luni, începând cu luna aprilie 2021 
Dl. Primar dă citire referatului de aprobare: l-am propus pe dl. Geanta 

Florin pentru următoarele 3 luni ca președinte, o să facem prin rotație câte 3 
luni, un criteriu a fost ca cei desemnați nu au mai fost și vor să învețe. 

Dl. Bîrlodeanu Adrian: din anii trecuți cred că era mai bine să fie cei cu 
experiență ceilalți ar fi învățat de la ei, dar cu ajutorul dumneavostră si al 
doamnei secretare s-a învățat foarte repede . 

Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihăila Petre, Mărăcineanu Ion , Păsăroiu Ilie - aviz favorabil . 
 Dl. Radu Gheorghe o hotărâre luată de 2 ori care ar trebui prinsă în 
Regulametul Consiliului Local . 
 D-na secretar general: când am actualizat Regulamentul Consiliului Local 
pe Codul administrativ este prin si președintele de ședință pe 3 luni . 
 Dl. Primar: următorul criteriu pentru propunerea președintelui de ședintă 
va fii în ordinea alfabetică pe 3 luni . 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuții supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Actului 
Constitutiv și Statutului Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Eco 
Buzău 2009” la care comuna Cătina este membru asociat 

Dl. Primar: dă citire referatului de aprobare:orice asociație are un statut 
și orice modificare se supune la vot in Consiliul local. 

Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihăilă Petre, Mărăcineanu Ion , Păsăroiu Ilie - aviz favorabil . 
  

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuții supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru. 

 



4. Proiect de hotărâre privind aprobarea amplasamentului   
stațiilor publice pentru traseele care tranzitează unitatea 
administrativ-teritorială Cătina și a documentației necesare pentru 
obținerea avizelor de   amplasare a  stațiilor publice pe drumurile 
județene 

 Dl. Primar da citire referatului de aprobare avem adresa primtă de la 
Consiliul Județean pentru stațiile publice de autobuz de pe raza comunei, am 
mers pe vechiul amplasament . 

Dl. Geantă Florin am zis să aducem staţia de la Sătic la podul metalic. 
Dl. Primar puntea de la Sătic este inchisă temporar. 
Dl. Negoiță Gheorghe stația de la Zeletin nu este prinsă aici . 
Dl. Bărlodeanu Adrian satul Valea Cătinei este mare, dar puntea pietonală 

a fost închisă temporar, deci lăsăm stația tot acolo , și totuși s-a spus că puntea 
a fost închisă. 

Dl. Primar sunt unele personaje care vorbesc, care mint, dar câte 
persoane au murit pe acea punte ? 

Dl. Radu Gheorghe puntea este domeniul public, câte persoane au murit? 
Dl primar: 2 persoane si 4 accidente. 
Dl. Radu: daca ați fi în locul celor din Sătic , să găsim soluția. 
Dl. Primar: referitor la stația de la Zeletin, am sunat la Consiliul Județean 

și stația este la limită de județ cu Prahova . 
Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 

 D-nii Mihăilă Petre, Mărăcineanu Ion , Păsăroiu Ilie - aviz favorabil . 
Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuții supune la vot proiectul de 

hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 
Dl. Primar dă citire Raportului privind starea economică, socială și de 

mediu a comunei Cătina în anul 2020, Raportului privind activitatea de 
soluționare a petiţiilor în anul 2020 și Raportul privind activitatea asistenților 
personali în anul 2020 .  

 
 

Diverse . 
Dl. Negoiță Gheorghe – am fost pe prund , gunoi foarte mult pe terenul 

de sport . 
Dl. primar saptamana trecută am facut curat luni și marți era la fel, m-

am săturat sa fac muncă în zadar , primul proiect va fi dotarea comunei cu 
camere video, am vorbit azi cu d-na Ichim , trebuie sa facem acest sistem 
pentru noi, daca oamenii nu înțeleg o să-i facem de râs, dacă nu înțeleg mergem 
mai departe, doar știții că pompa de la Slobozia s-a furat. 

Dl. Negoiță Gheorghe: am avut o discuție cu o persoană din comună, în 
primărie mi-a spus daca acum mă mai duc sa-i spun să nu mai arunce gunoiul 
pe prund, are si o persoană angajată în primărie. 

Dl. Bîrlodeanu Adrian: acestă personă plătește gunoiul ? 
Dl. Primar: azi am avut discuție cu d-na Ichim dar o să facem înștiințări 

pentru toată lumea , vom face și sistemul video si două drone autorizate care 
se vor plimba prin comună . 

Dl. Președinte: de ședintă referitor la gunoi în punctele Malul Piei și la 
Zeletin sunt foarte multe gunoaie pentru ca la Calvini s-au montat camere de 
luat vederi , acum sunt aduse la noi . 



Dl. Primar:  da, avem volum mare de gunoi datorită faptului că la Calvini 
s-au pus camere de luat vederi, noi aici o să stabilim punctele unde vor fi 
instalate camerele în comună. 

Dl. Gîndac Ion avem copii care merg la școala la Calvini să gasim o soluție, 
ceva legal . 

Dl. Primar: nu avem cale legală, aș putea să pun la dispoziție un microbuz 
al meu, dar să se autogestioneze singuri de șofer . 

Dl. Coman: de ce nu învață la Cătina ? 
Dl. Gîndac: sa luați copiii cei mai mici sunt trei . 
Dl. Primar: nu putem pe perioada pandemiei . 
D-na Lazăr Maria: să faceți o solicitare la Școală la Calvini să prelungescă 

traseul microbuzului școlar . 
Dl. Primar: dacă implic și cel de-al doilea microbuz se cheltuie bani în plus, 

nu domnul contabil ? 
Dl. contabil – da. 
Dl. Primar: vreau sa vad ce spune lumea de acest doctoraș, acest 

paparazzi, ați văzut că am fost dat la televizor, dar lumea nu știa că eu sunt 
primarul . 

Dl. Bîrlodeanu: parinții să aducă copii la Cătina. 
Dl. Popescu Vasile: cum motivează părinții că duc copii la Calvini ? 
Dl. Gîndac: școala este mai bună . 
Dl. Președinte de ședință – referitor la drumul de la Stan Ungureanu 

trebuie pusă teavă, cupe de balastru acolo si nici nu mai sunt becuri . 
Dl. Mihăilă PetreŞ azi am trei apeluri către domnul Nicoară dar nu a 

răspuns. 
Dl. Gîndac: nici iluminatul nu funcționează . 
Dl. Primar: și la Corbu avem probleme, referitor la Primărie am demarat 

niște lucrări , am reușit să ne luăm avizele, am făcut și carte funciară pe 
Primărie, am avut control, sunt lipsă foarte multe documente , nici carte 
funciară, nici de la mediu, pompieri, etc., mă băteam cu şoarecii în Primărie, 
am avut control pentru rampă de handicap, facem și o sală de ședințe a 
Consiliului local și la fel depozitarea arhivei la care sunt amenzi foarte foarte 
mari , acestea au fost unele motive pentru reabilitarea Primariei, săptămâna 
trecută au fost cei de la Kanal D, sper să mă sprijiniți să ma ajutați- sunt bune 
aceste discuții la diverse. 

Dl. Bîrlodeanu: mașinile din spate nu sunt date spre casare? 
Dl. Primar: neavând bugetul nu putem să facem evaluarea să putem să 

le dăm, toată rețeaua de apă o să o trec pe domeniul public, am gasit într-o 
curte 18 robinete, am identificat sursele de apă, singura problemă este pe Vale, 
acel foraj făcut acolo ne-a furat apa. 

Dl. Radu Gheorghe: s-a schimbat legislația cu petițiile? 
Dl. Primar: nu. 
Dl. Radu: am făcut două cereri . 
Dl. Primar: nu este subiect pentru Consiliul Local, veniți la mine în 

audiență . 
Dl. Radu: am facut cerere să mi se dea suma de bani pentru concediu 

neefecuat, cererea nu se negociază, am îndeplinit o funcție, deci până la 
adoptarea bugetului am dreptul la a 12-a parte , mi-ați răspuns după 4 luni, ați 
încălcat legea, nu se poate . 

Dl. Primar: m-am confruntat cu prea multe probleme după mandatul 
dumneavostră. 



Dl. Radu: nu vă jucați când este vorba de legislație. 
Dl președinte de ședintă declară închise lucrările ședinței . 
 
 

    PREȘEDINTE DE ȘEDINTĂ,   SECRETAR GENERAL AL UAT, 
 
         Ion MĂRĂCINEANU                                   Dorina DIACONU 


